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badania techniczne: 
• motocykli, samochodów  osobowych, dostawczych, ciężarowych
• pojazdów zasilanych gazem
• autobusów, przyczep
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WWL- 022Ł. WieczorekMA JDAN                      

ul. Watykańska 1         
tel. 607 529 405
zapraszamy pon- pt. 7-19, sob 8-15     

• wywóz nieczystości 
   stałych i płynnych oraz gruzu
• wynajem maszyn i urządzeń budowlanych
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Układ sił w Sejmiku VII ka-
dencji jest taki, że w grę wcho-
dzą dwa warianty: koalicja KO z 
Trzecią Drogą lub PiS-u również 
z PSL i Polską 2050, co wydaje się 
mało prawdopodobne. Również 
porozumienie w tej kwestii KO 
i PiS w Sejmiku wydaje się nie-
możliwe. Poparcie radnych nie-
zrzeszonych jednej z tych opcji 
w zasadzie nie zmienia układ sił.

W skład Sejmiku Woje-
wództwa Mazowieckiego wcho-
dzą radni wybrani w wyborach 
bezpośrednich w liczbie 51. 

KO ma w Sejmiku 20 rad-
nych, tyle samo miejsc zdobył 
PiS. 

Trzecia Droga PSL – Polska 
2050 posiada tylko 8 mandatów, 
a radni niezrzeszeni 3.

Wszystko wskazuje zatem 
na to, że najprawdopodobniej 
marszałkiem zostanie po raz ko-
lejny Adam Struzik. 

Mimo że Trzecia Droga 
PSL – Polska 2050 posiada tylko 
8 mandatów, to ona jest w tym 
układzie rozgrywającym: może 
wejść w koalicję zarówno z KO 
jak i PiS-em. Dotychczasowy 
wariant współpracy wydaje się 
w tej sytuacji bardziej prawdo-
podobny. 

W porównaniu do poprzed-
niej kadencji z Zarządu odejść 
ma Elżbieta Lanc, której miejsce 
zajmie Anna Brzezińska. 

Klub Radnych KO:
Katarzyna Bornowska, Anna 
Brzezińska, Krzysztof Chaberski, 
Alicja Dąbrowska, Robert Kem-
pa, Tomasz Kucharski, Sylwia 
Lacek, Elżbieta Lanc, Katarzy-
na Łęgiewicz, Anna Majchrzak, 
Magdalena Nowacka, Wiolet-
ta Paprocka-Ślusarska, Marcin 
Podsędek, Wiesław Raboszuk, 
Rafał Rajkowski, Ludwik Ra-
kowski, Krzysztof Strzałkowski, 
Igor Sulich, Aleksandra Śmie-
tanka, Anna Uzdowska-Gacek.

Sejmik wciąż bez marszałka
W poniedziałek 10 czerwca kolejna próba wyboru Marszałka Województwa Mazowieckiego. 

Po raz kolejny najwięcej głosów w kraju zdobył marszałek woje-
wództwa mazowieckiego Adam Struzik, na którego zagłosowało 
74814 wyborcówMoja Gazeta Regionalna: 

Pierwszego dnia pracy w Urzę-
dzie Miasta Kobyłka pracow-
nicy witali Pana kwiatami… 
To był wyraz radości czy oba-
wa przed nowym? 

Konrad Kostrzewa, bur-
mistrz Kobyłki: Zostałem po-
informowany o niespodzian-
ce, ale nie wiedziałem dokład-
nie, co mnie czeka. W naszym 
urzędzie jest po prostu taki zwy-
czaj. Nie sądzę, by wynikało to z 
lęku przed zmianami… Jesteśmy 
małym miasteczkiem, ludzie się 
znają i szanują. Choć nikt się na 
to nie umawia, ten zwyczaj jest 
zachowany. Ale faktycznie to 
rzadkie nawet w skali kraju.

W zasadzie zmienił Pan 
tylko piętro. No i obowiązków 
przybyło…

To jest jednak duża zmia-
na, inny zakres i charakter pra-
cy. Odpowiedzialność też inna. 

W samorządzie jestem od 15 lat, 
byłem przewodniczącym Rady 
Miasta. Zakres obowiązków za-
tem nie jest dla mnie zaskocze-
niem, to nic nowego, ale szczegó-
łowość, poziom zaangażowania 
jest zupełnie inny.

Burmistrz musi decydować 
prawie o każdej sferze życia mia-
sta. Dla wielu sfer musi budować 
sobie narzędzia. W samorządzie 
bardzo wiele się zmienia, ciągle 
dochodzą nowe zadania. 

Póki co, nie ma Pan za-
stępcy, który dzieliłby z Panem 
obowiązki?

Odczuwam ten brak. Suk-
cesywnie takie osoby będą się w 
naszym urzędzie pojawiać.

Ma Pan na myśli więcej niż 
jednego zastępcę?

Miasto nie ma zbyt rozbu-
dowanej sieci jednostek czy spół-
ek. Duża część obowiązków spo-

czywa na pracownikach urzędu. 
Dlatego tak, myślę o 2 zastęp-
cach. Nie jestem zatem przywią-
zany do jednego modelu, że tak 
musi być, ale to po prostu sen-
sowne rozwiązanie. 

Żeby rządzić w miarę sku-
tecznie trzeba mieć poparcie w 
Radzie Miasta. Jak wygląda sy-
tuacja w Kobyłce?

Bardzo obiecująco. Bardzo 
dobrze zapatruję się na to, co się 
w Radzie dzieje. Na pierwszej se-
sji Rady Miasta udało się wyło-
nić prezydium, czyli przewodni-
czącą i wiceprzewodniczących. 
W prezydium mamy przedsta-
wicieli zarówno z PO, jak i z 
PiS-u, a wiceprzewodniczący Ja-
cek Lis jest ze związanego ze mną 
klubu „Połączmy Kobyłkę”. Taka 
szeroka reprezentacja klubów w 
prezydium to nie częsta sytuacja 
w Polsce. Uważam ją za ciekawą.

Inwestycje, oświata 
i integracja Mieszkańców 

to moje priorytety
Z Konradem Kostrzewą, burmistrzem Kobyłki kadencji 2024-2029, rozmawia Urszula Szaliłow

(dokończenie na str. 3)

Klub Radnych Trzecia 
Droga PSL – Polska 2050:
Grzegorz Benedykciński, Rafał 
Kowalczyk, Paweł Obermeyer, 
Janina Ewa Orzełowska, Piotr 
Papis, Dorota Stalińska, Adam 
Struzik, Konrad Wojnarowski.

Klub Radnych PiS:
Łukasz Cicholski, Artur Cza-
pliński, Anna Kaszuba, Janusz 
Kotowski, Jakub Kowalski, Ja-
rosław Krajewski, Wojciech 
Kudelski, Paweł Lisiecki, Kata-

rzyna Lubiak, Andrzej Melak, 
Łukasz Mierzejewski, Magda-
lena Murawska, Damian Ol-
szewski, Michał Orliński, Ro-
bert Perkowski, Błażej Poboży, 
Zdzisław Sipiera, Teresa War-
gocka, Edyta Wietrak, Krzysz-
tof Żochowski.

Radni niezrzeszeni:
Marek Martynowski, Paulina 
Piechna-Więckiewicz, Kon-
rad Rytel.

Urszula Szaliłow

Konrad Kostrzewa – burmistrz Kobyłki
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Uczestnicy konkursu 
wykazali się swoimi talen-
tami, wrażliwością i odwa-
gą. Widzowie mieli okazję 
podziwiać występy recy-
tatorskie oraz poezję śpie-
waną, teatr jednego aktora, 
czy też prace z konkursu pla-
stycznego, takie jak ilustra-
cje do wierszy i kolaże – pla-
kat z Norwidem.

Serdecznie gratulujemy 
wszystkim laureatom! 

Wszystkich chętnych do 
wzięcia udziału w konkur-
sie organizatorzy zaprasza-
ją za rok. 

Finał XXI Konkursu 
„Cyprian Norwid – Poeta 

Naszej Ziemi”
W Gminnym Centrum Kultury w Dąbrówce 28 maja odbył się Finał XXI Konkursu “Cyprian 
Norwid - Poeta Naszej Ziemi”, organizowany pod honorowym patronatem Wójta Gminy 
Dąbrówka.

„Widok ich radosnych twa-
rzy był dla nas największą na-
grodą. Dzieci z domów dziec-
ka często borykają się z trud-
nościami, o których większość z 
nas nie ma pojęcia. Dlatego tak 
ważne jest, abyśmy pokazali im, 
że są dla nas ważne i że myślimy 
o nich. Wspólne świętowanie 
Dnia Dziecka to okazja, by dać 
im chwile szczęścia i zapomnie-
nia o codziennych troskach” – 
czytamy wpis na stronie Staro-
stwa po spotkaniu z dziećmi.

Chcesz pomóc?
Podaruj nową zabawkę lub 

grę: Nowe zabawki, gry plan-
szowe, puzzle – wszystko, co 
może umilić dzieciom czas.

Kup książkę: Książki roz-
wijają wyobraźnię i są dosko-
nałym sposobem na spędza-
nie czasu.

Wesprzyj finansowo: Każ-
da, nawet najmniejsza wpłata, 
pozwoli nam na zakup prezen-
tów i organizację wydarzenia.

Zorganizuj zbiórkę w swo-
jej społeczności: Szkoła, pra-
ca, osiedle – każde miejsce jest 
dobre, by zorganizować zbiór-
kę prezentów.

Podziel się swoim talentem: 
Może umiesz coś wyjątkowego 
– malować twarze, organizować 
warsztaty, grać na instrumen-
cie lub wesprzeć wychowanków 
w odrabianiu lekcji? 

Twoje umiejętności mogą 
sprawić dzieciom wiele radości!

Starosta w Domu Dziecka w Równem
To był dobry czas, pełen uśmiechu, radości i niezapomnianych chwil. Dzieci z Domu Dziecka 
w Równem były zachwycone i wdzięczne za podarunek jaki otrzymały z rąk Arkadiusza 
Werelicha, starosty wołomińskiego i Roberta Roguskiego, członka Zarządu Powiatu.

10 marca 2024 r. odbył się 
Międzynarodowy Konkurs Glo-
ria Artis On Line w Wiedniu, 
zwanym również Festiwalem Ta-
lentów. Aleksandra Antczak i Ty-

moteusz Glock z klasy IVc zaję-
li ex aequo I miejsce. Pola Terpi-
łowska z kl. VIc zajęła miejsce II.

19 kwietnia 2024 odbył się 
Ogólnopolski Konkurs Instru-

Sukcesy młodych muzyków 
Uczniowie OSM z Zespołu Szkół 74 w roku szkolnym 2023/2024 uczestniczyli w ważnych wydarze-
niach konkursowych: Ogólnopolskim Konkursie Instrumentów Dętych Jupiter w Krakowie oraz 
Gloria Artis w Wiedniu.

mentów Dętych Jupiter w Kra-
kowie. W tym konkursie Ty-
moteusz Glock zajął III miej-
sce, a Aleksandra Antczak wy-
różnienie. Pola Terpiłowska za-
grała świetnie, ale nie znalazła 
się w gronie wyróżnionych.

6 maja 2024 r. laureaci pierw-
szych miejsc w konkursie Gloria 
Artis zostali zaproszeni przez jury 
na koncert do Wiednia. Występ 
miał miejsce w pięknej sali ba-
rokowej w której zaplanowano 
cztery koncerty festiwalowe. Na 
pierwszym koncercie wystąpiło 
17 wykonawców z różnych kra-

jów, w tym Ola i Tymek ze swo-
imi solowymi utworami. 

Oprócz otrzymanych pu-
charów dostali dyplomy i mnó-
stwo gratulacji od organizatorów 
i publiczności. Jury doceniło rów-
nież wkład pracy ich nauczycie-
la, pana Wojciecha Kulczyckie-
go, który otrzymał dyplom uzna-
nia za wzorowe przygotowanie 
uczniów, a także pana Michała 
Owczarka za świetnie przygoto-
wany akompaniament.

„Dziękujemy rodzicom 
i wszystkim tym, którzy przy-
czynili się do sukcesów uczniów 
z rembertowskiej szkoły muzycz-
nej. Jesteśmy dumni z naszych 
utalentowanych konkursowi-
czów, którzy przez swój udział 
w tak prestiżowych konkurach 
rozsławiają szkołę oraz naszą 
Dzielnicę”– napisały na fb wła-
dze dzielnicy Rembertów.

Starosta Arkadiusz Werelich i członek Zarządu Robert Roguski z mieszkańcami Domu Dziecka 
w Równem

Zenon Zadróżny, wójt Dąbrówki z laureatami konkursu
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Udało się Panu w II turze 
zyskać poparcie zarówno pra-
wej, jak i lewej strony…

Nie każde poparcie było pu-
blicznie deklarowane. Ale już na 
wczesnym etapie okazało się, że 
jesteśmy w stanie w tak szerokim 
gremium ze sobą współpraco-
wać. To było jasne jeszcze przed 
rozstrzygnięciem wyborów. Wią-
żę z tym duże nadzieje. Nie chcę 
tego przeceniać, ale uważam, że 
to stwarza ogromny potencjał, 
byśmy mogli skupić się na tym, 
co mamy w mieście do zrobienia.

Na drugiej sesji okazało się, 
że uda się skorzystać z kompeten-
cji radych i zaprosić ich do pracy 
w konkretnych komisjach, zgod-
nie z ich zainteresowaniami. 
Na razie wygląda to obiecująco.

Podczas pierwszej sesji wy-
głosił Pan exposé i powiedział 
m.in., że będzie współpracował 
z każdym, kto chce rzeczywi-
stej współpracy. Czy swoją po-
przedniczkę też bierze Pan pod 
uwagę?

O ile pamiętam, Pani Edyta 
Zbieć jest członkiem kilku komisji 
i wiceprzewodniczącą komisji in-
frastruktury za zgodą większości 
jej członków. Uważam, że jest to 
też pewna deklaracja współpracy.

W Kobyłce aż 6 kandydatów 
deklarowało chęć piastowania 
urzędu burmistrza. Nie będzie 
zatem łatwo…

Myślę, że to jest efekt ostat-
nich lat: współpraca burmistrza z 
radą układała się różnie. Nie chcę 
się wypowiadać za innych kan-
dydatów, ale nasze środowisko 
uważało, że warto spróbować. Że 
mieszkańcy mogą chcieć innego 
rodzaju współdziałania w samo-
rządzie. I okazało się, że chcieli. 
Dla mnie samego jest to mimo 
wszystko wynik zaskakujący.

Co Pan ma na myśli?
Traktuję wynik wyborczy 

jako sygnał, że mieszkańcy Ko-
byłki mieli nadzieję na wybór sa-
morządowców, którzy będą ze 

sobą rozmawiać. To wydaje się 
niby takie oczywiste, ale nie za-
wsze tak jest. Mieszkańcy powie-
dzieli, że właśnie tego sobie życzą. 
Owszem, w samorządzie chodzi o 
zaspakajanie potrzeb mieszkań-
ców, o kontynuowanie inwestycji, 
ale też o sposób, w jaki to się robi. 
Chodzi właśnie o tę współpra-
cę między burmistrzem a radą, 
spokojną pracę. Mam wrażenie, 
że dzisiejszy werdykt mieszkań-
ców ma nas mobilizować, żeby 
tak właśnie było.

Powiedział Pan też, że dla 
Pana najważniejsze kierunki 
działania to inwestycje, oświa-
ta i integracja mieszkańców. Co 
w poszczególnych dziedzinach 
jest dla Pana priorytetem?

Przede wszystkim należy 
uporządkować te inwestycje, 
które są już prowadzone, bądź 
za chwilę powinny być prowa-
dzone, co wynika z dostępnych 
projektów.

To chyba pierwsza ze zna-
nych mi kampanii, że nie tyle 
spektakularny program inwesty-
cyjny miał znaczenie, jak właśnie 
ten dialog, o którym wcześniej 
mówiłem, ale też pewne upo-
rządkowanie tematów. 

Mieszkańcy mają prawo 
wiedzieć, co, kiedy i na jakich 
zasadach będzie budowane. 

Budowa nowej szkoły jest 
tego dobrym przykładem. 

Inwestycja ta była tak bardzo 
wyczekiwana, ale też tyle razy za-
powiadana. Widzieliśmy już jej 
wizualizacje, jednocześnie pro-
ces przygotowawczy tak rozcią-
gnął się w czasie, że nawet, gdy 
teren budowy był już ogrodzo-
ny, to nadal część mieszkań-
ców mówiła, że nie wierzy, by ta 
szkoła powstała. Chyba panował 
trochę chaos informacyjny: było 
tyle zapowiedzi, a niekoniecznie 
ich realizacja. Wyznaję inną za-
sadę: mniej rozdmuchiwać ocze-
kiwania, a raczej porządkować te 
prace, które trwają. Zwłaszcza że 
ilość inwestycji, które w tej chwili 
są prowadzone, jest spora jak na 
nasze miasto. 

Jakie to inwestycje?
To budowa szkoły i żłobka, 

na który jest już pozyskane do-
finansowanie, duży plac zabaw 
w dzielnicy Nadarzyn, kilka za-
planowanych ulic, budynek ko-
munalny i park. Mamy zacią-
gnąć ponad 40 mln zł z obliga-
cji na sfinansowanie tych inwe-
stycji –  to jest największa jedno-
razowa transza w historii miasta. 
Duża część inwestycji szkolnych 
będzie widoczna już w wakacje. 

Ale mówiąc o oświacie mia-
łem na myśli nie tyle nowe inwe-
stycje, co jej finansowanie.

To ogromne wyzwanie dla 
wszystkich gmin. Czekamy na 
rozstrzygnięcia na poziomie 
rządowym. Samorządy same nie 
udźwigną do końca tego tematu.

W Kobyłce borykamy się 
jeszcze z problemem związanym 
z odejściem części specjalistów ze 
szkół. A potrzeby są olbrzymie. 
Przed nami wyzwanie, co zro-
bić, by specjaliści chcieli wrócić 
do naszych szkół. Będziemy też 
dążyli do zoptymalizowania ich 
pracy. Mamy w tym roku taką sy-
tuację, że do wspólnej rekrutacji 
do przedszkoli publicznych, jak 
i prowadzonych przez inne pod-
mioty, zgłosiło się mniej chęt-
nych dzieci niż mamy miejsc, 
o ok. 30%. To jest pierwsza taka 
sytuacja od bardzo wielu lat. 

To kolejne wyzwanie, by 
utrzymać wysoką jakość naszych 
przedszkoli przy zmniejszają-

cej się liczbie dzieci. Generalnie 
mamy jedne z najniższych w oko-
licy obciążeń podatkowych przy 
jednocześnie szybko rosnących 
i zmieniających się potrzebach. 
To bardzo spowalnia nasz rozwój.

Czy Kobyłka ma progra-
my zachęcające do meldowa-
nia się tutaj?

Kluczowe jest zrozumienie, 
że nie ma ani potrzeby zmiany 
meldunku, ani jakichkolwiek 
dokumentów, trzeba tylko i wy-
łącznie złożyć deklarację podat-
kową do Urzędu Skarbowego, że 
chcemy się rozliczać w Kobyłce. 
Z różnych powodów mieszkańcy 
są zameldowani poza wojewódz-
twem, co jest związane na przy-
kład z ubezpieczeniem samocho-
du, czasami więcej niż jednego 
w rodzinie. Są też zameldowani 
w Warszawie skuszeni dopłatami 
do biletów czy innymi uprawnie-
niami. Najważniejsze jest zrozu-
mienie, że miejsce odprowadza-
nia podatków, którym powin-
na być Kobyłka, niezależnie od 
meldunku, rzutuje na jakość ży-
cia właśnie w tym mieście. Liczę, 
że budowany właśnie żłobek i re-
krutacja do niego pomoże nam 
dotrzeć do tych rodzin i rodzi-
ców, którzy mieszkają u nas naj-
krócej. Bo mówiąc szczerze,  oso-
by, które pracują poza Kobyłką, 
czasem niewiele z miastem łą-
czy, a chcemy, by to się zmieniało.

A integracja mieszkańców?
Tu program jest szerszy i nie-

koniecznie wymagający finanso-
wo. Bo jeśli chodzi o ilość środ-
ków na wydarzenia kulturalne, to 
w mieście było ich sporo i wcze-
śniej.

Zależy mi natomiast na do-
cenieniu lokalnych organizacji 
i osób promujących naszą histo-
rię, jak również wydarzenia bie-
żące. Chciałbym oprzeć się na ich 
działalności. Mamy stowarzysze-
nia, które organizują wydarzenia 
kulturalne, mamy forum histo-
ryczne, archiwa przy różnych 

Inwestycje, oświata i integracja Mieszkańców to moje priorytety
jednostkach, które warto by było 
zdigitalizować, by były dostępne 
dla większej liczby mieszkańców.

Warto, by wydarzenia kultu-
ralne kojarzyły się bardziej lokal-
nie. Zależałoby mi, aby podczas 
Dni Kobyłki pokazać bogactwo 
naszych lokalnych organizacji, 
a nie tylko rozrywkę, która jest 
wszędzie dostępna. 

Nie ukrywam też, że tak wi-
dzę rolę samorządu, by kulturę 
wysoką oraz lokalną promować 
bardziej niż inne.

Kobyłka ma swój festiwal - 
Perłę Baroku…

Na przykład. Jej twórczy-
ni, Pani Anna Szarek powtarza 
od lat, że Perła Baroku udowad-
nia zapotrzebowanie mieszkań-
ców Kobyłki na kulturę wysoką. 
Walczy, by wstęp na koncerty 
był wolny. Nasz piękny baroko-
wy kościół jest zawsze wypełnio-
ny po brzegi. Funkcjonuje mit, że 
kultura wysoka ma bardzo ogra-
niczony krąg odbiorców. Że tyl-
ko osoby wykształcone mogą tę 
kulturę zrozumieć. To niepraw-
da. Widzę to również na podsta-
wie innych wydarzeń. Oczywi-
ście muszą być one odpowiednio 
zorganizowane i wypromowane.

Musimy zawalczyć o auto-
promocję miasta. I nie tylko po-
przez facebook, bo chcemy do-
trzeć do różnych grup wieko-
wych.

Podsumowując, ta integracja 
to z jednej strony wykorzystanie 
lokalnych społeczników i orga-
nizacji pozarządowych, które już 
tu są i chcą działać. Mamy zatem 
narzędzia, żeby z tego korzystać. 
Z drugie strony kultura wysoka. 
Jest też pomysł, żeby robić pewne 
wydarzenia w dzielnicach, prze-
nosząc akcent bliżej mieszkańca. 
One siłą rzeczy będą mniej spek-
takularne, ale integrują daną spo-
łeczność.

Dajemy sobie czas na wy-
pracowanie właściwego mode-

lu działania. Wydarzenia lokal-
ne to nie nowość, one już były, 
ale chciałbym je kontynuować. 
Mieszkańcy potrzebują się czuć 
jak w domu. Dla mnie jest mi-
łym zaskoczeniem, że zwłaszcza 
dzieci chcą znać historię miasta 
i wiedzieć o miejscu, w którym 
mieszkają, jak najwięcej. 

W tym roku będziemy ob-
chodzić 230. rocznicę Bitwy pod 
Kobyłką. Musimy się zastanowić, 
jak to wydarzenie godnie uczcić. 

Kim jest nowy burmistrz 
Kobyłki?

To mąż i tata pięciorga dzie-
ci. Żona zdecydowała się poświę-
cić swoją pracę zawodową nie 
tylko wychowaniu dzieci, ale i za-
dbaniu o to, żeby dom był praw-
dziwym domem. Cieszymy się 
mając taką możliwość. Dajemy 
sobie nawzajem takie rzeczy, któ-
rych nie można kupić. 

Owszem, duża rodzina spra-
wia, że jest pewien wysiłek, ale 
też dużo radości.

I odpowiadając na ewentu-
alne pytanie, dodam, że przy-
goda związana z byciem rodzi-
ną wielodzietną organizuje nam 
czas wolny, rozrywki, wypełnia 
dość szczelnie program arty-
styczny. Jesteśmy na takim eta-
pie rodzinnym, że świadomie 
i systemowo pokazujemy dzie-
ciom Polskę. Zwłaszcza że jest co. 
Staramy się różnicować te nasze 
wspólne wyjazdy: na północ i po-
łudnie, wschód i zachód, pozna-
jemy z dziećmi miasta i odkry-
wamy naturę. Jest to też forma 
uzupełniania ich edukacji.

Lubimy z żoną spotykać się 
ze znajomymi. I to jest czas tylko 
dla nas. Są to wprawdzie krótkie 
momenty, ale są. Lubię spotka-
nia poświęcone historii i promo-
cji w samorządzie . Nie tylko Ko-
byłki. Ciekawi mnie, w jaki spo-
sób inne miasta chcą opowiadać 
o sobie, o swojej historii. To mnie 
interesuje szczególnie.

(dokończenie ze str. 1)
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W ramach wydarzenia otwarta zo-
stała również pracowni kolejowej z sy-
mulatorem dyżurnego ruchu. Zakup Sy-
mulatora został sfinansowany w ramach 
realizacji zadania pt. „Modernizacja in-
frastruktury oświatowej w powiecie wo-
łomińskim”, który został dofinansowany 
ze środków Rządowego Funduszu Pol-
ski Ład. Fundusz inwestycji Strategicz-
nych. Wartość zadania: 857 031 66 zł. 

W wydarzeniu uczestniczyli m.in.: 
Katarzyna Pazio – wicestarosta woło-
miński, członek Zarządu Robert Rogu-
ski, Beata Krystyna Skulimowska, bur-
mistrz Tłuszcza, Emilia Oleksiak, dyrek-
tor Muzeum Kolejnictwa w Warszawie 
oraz radni i naczelnicy Starostwa Powia-
towego w Wołominie. 

4. Tłuszczański Dzień Techniki Kolejowej
W sobotę 25 maja w Tłuszczu odbył się 4. Tłuszczański Dzień Techniki Kolejowej oraz piknik rodzinny połączony z prezentacją oferty edukacyjnej Zespołu Szkół im. K.K. Baczyńskiego.

Kuba Malinowski startował 
w kategorii 16-17 lat, w wadze 
+80 kg. W Mistrzostwach Eu-
ropy Juniorów pokazał się z jak 
najlepszej strony - stoczył kil-
ka zaciętych, zwycięskich po-
jedynków, awansując do fina-
łu. Ostatecznie, po pełnej emo-
cji walce, zdobył tytuł wicemi-
strza Europy! 

„Jesteśmy dumni z posta-
wy reprezentanta Zielonki - 
składamy Kubie oraz jego Tre-
nerowi i Rodzicom serdecz-
ne gratulacje i życzymy wielu 
sukcesów w przyszłości” – pi-
szą władze miasta. 

Warto dodać, że Kuba nie 
był jedynym reprezentantem 
Zielonki w Mistrzostwach 

Europy. Udział w zawodach 
wzięło również trzech karate-
ków trenujących na co dzień 
w Ośrodku Kultury i Sportu w 
Zielonce. Byli to bracia - Igor i 
Nikodem Gawrysiuk oraz Fi-
lip Tymiński. Wszyscy zakoń-
czyli swoją rywalizację tuż za 
podium.

 

Wielki sukces mieszkańca 
Zielonki!

Kuba Malinowski – karateka z Klubu Sportów Walki KYOKUSHIN, zdobył srebrny medal na 
Mistrzostwach Europy Juniorów w Turcji – czytamy na profilu społecznościowym Zielonki. 

Benedykt Denkiewicz zawodnik UKS Szabla Ząbki, został brązowym medalistą Mistrzostw 
Europy Młodzieżowców U23! Wielkie gratulacje dla Benedykta i trenerów!

Brąz dla Benedykta

Pierwsze miejsca w swo-
ich kategoriach zajęli: Kajetan 
Skorupka - skok w dal chłop-
ców, Oliwia Ducka - rzut pi-
łeczką palantową dziewczynek 

i Mateusz Romańczuk - rzut 
piłeczką palantową chłopców.

„Serdecznie gratulujemy 
tych wspaniałych wyników 
wszystkim młodym Zawod-

niczkom i Zawodnikom oraz 
Trenerowi i życzymy dalszych 
sukcesów!” – napisały na fb 
władze Zielonki. 

Sportowcy z Zielonki znów w złocie!
Na sobotnich Lekkoatletycznych Mistrzostwach Mazowsza dzieci do lat 12, aż 3 złote medale 
zdobyli reprezentanci klubu UKS Zielonka. 

Starostwo Powiatowe w Wołominie reprezentowała wicestarosta Katarzyna Pazio oraz Robert Roguski, członek Zarządu
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IV Ogólnopolski Konkurs Plastyczny im. Władysława Podkowińskiego

„Pamiętamy o nich każ-
dego dnia w urzędzie Staro-
stwa Powiatowego w Woło-
minie. 

Z okazji Dnia Dziecka 
pospieszyliśmy z upomin-
kami do małych pacjentów 
Szpitala Matki Bożej Nieusta-
jącej Pomocy, które w imieniu 
Arkadiusza Werelicha, staro-
sty wołomińskiego wręczył 
Robert Roguski, członek Za-
rządu Powiatu.

Liczymy, że wywoła-
ją uśmiech na ich twarzach 
i umilą pobyt podczas po-
wrotu do zdrowia. 

Miło nam było przekonać 
się o świetnych warunkach 
i opiece medycznej, o czym 
poinformowali nas rodzice” 
– napisały na fb władze Po-
wiatu.

Dzieci kapitałem naszej społeczności 

23 maja 2024r. miała miejsce uroczysta gala finałowa IV edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego im. W. Podkowińskiego. Mokrą Wieś odwiedzili laureaci niemalże z całej Polski. 
W czerwcu odbędą się wystawy podsumowujące tę niezwykłą inicjatywę małej szkoły wielkich szans. Będzie je można podziwiać w Pałacu w Chrzęsnem, Muzeum Zofii i Wacława Nałkow-
skich oraz Muzeum Cypriana Norwida w Dębinkach.

Władysław Podkowiński, 
patron jednej ze szkół w Gmi-
nie Tłuszcz, to prekursor im-
presjonizmu w Polsce. Odgry-
wa on znaczącą rolę w budo-
waniu tożsamości placówki 
edukacyjnej oraz w promocji 
szkoły i regionu. Malarz, prze-
bywając w Mokrej Wsi i jej oko-
licach, stworzył wielkie dzieła, 
takie jak „Chłopiec w stawie” 
czy  „Sad w Chrzęsnem”. 

Są one inspirowane pięk-
nem naszego regionu. Organi-
zatorzy konkursu podkreśla-
ją, że Władysław Podkowiński 
stanowi dla dzieci i młodzieży 
wzór człowieka, który mimo 

trudności życiowych, podjął 
wysiłek nad rozwojem swojego 
talentu i stał się wielkim artystą. 
Nie bez znaczenia był też fakt, 
że na swojej drodze spotkał lu-
dzi, którzy dostrzegli jego po-
tencjał i odpowiednio go ukie-
runkowali. 

Odwołując się do tej posta-
ci, pomysłodawcy tego konkur-
su pragną przyczyniać się do 
rozwijania tkwiącego w dzie-
ciach potencjału. W okresie 
od lutego do maja 2024 r. zre-
alizowali kolejną, IV już edy-
cję Ogólnopolskiego Konkur-
su Plastycznego im. Władysła-
wa Podkowińskiego. Do gro-

na współorganizatorów Kon-
kursu dołączyli: Starostwo Po-
wiatu Wołomińskiego, Pałac 
w Chrzęsnem, Muzeum Zofii 
i Władysława Nałkowskich w 
Wołominie, Centrum Kultu-
ry Sportu i Rekreacji w Tłusz-
czu, Muzeum Cypriana Nor-
wida w Dębinkach, Fundacja 
Ogarnij Emocje i Mazowiecki 
Instytut Kultury. Patronat ho-
norowy nad Konkursem obję-
li: Burmistrz Tłuszcza oraz Mu-
zeum Narodowe w Poznaniu. 

W tym roku zadaniem 
konkursowym było wykona-
nie pracy plastycznej, inspiro-
wanej obrazem Podkowińśkie-

go pt. „Ulica w Siennicy”. Te-
mat związany był z pięknem 
wiejskiej architektury. Można 
śmiało stwierdzić, że konkurs 
z roku na rok zdobywa coraz 
więcej sympatyków. Pobity zo-
stał ponownie rekord, gdyż na 
konkurs wpłynęły 344 prace. 

17 maja 2024 r. odbyło się 
spotkanie Komisji oceniającej 
prace konkursowe. W skład 
Jury weszli: Sławosz Balce-
rzak – kierownik Działu Gale-
rii i Wystaw; Anna Hlebowicz 
– kurator programowy galerii 
“Test”; Magdalena Roguska – 
dyrektor Pałacu w Chrzęsnem; 
Agata Sobczak – dyrektor Mu-

zeum im. Zofii i Wacława Nał-
kowskich; Magdalena Karło-
wicz – Muzeum Cypriana Nor-
wida w Dębinkach. 

Realizacja tego wydarze-
nia nie byłaby możliwa, gdy-
by nie wspaniałe grono spon-
sorów, do których należy zali-
czyć Starostwo Powiatowe w 
Wołominie, Burmistrza Tłusz-
cza, Muzeum Cypriana Norwi-
da w Dębinkach, Centrum Kul-
tury Sportu i Rekreacji w Tłusz-
czu, Księgarnię i Hurtownię Ta-
niej Książki Tuliszków, Firmę 
„Smak” pani Katarzyny Mar-
szał z Mokrej Wsi oraz Cukier-
nię „Pączek” w Tłuszczu. 

Dzięki wspólnie zorganizo-
wanemu wydarzeniu, rozpro-
pagowana została wartość sztu-
ki, czerpiącej z piękna otaczają-
cego nas świata. Młodzi ludzie, 
uczniowie szkół podstawo-
wych, w tak trudnych dla nas 
wszystkich okolicznościach, 
mogli skupić się na swoich ta-
lentach i zdolnościach oraz na 
swej artystycznej wrażliwości. 
Efekty ich inspiracji są zdumie-
wające, a spacer między sztalu-
gami z nagrodzonymi pracami, 
dał także oglądającym okazję 
do estetycznych doznań. 

Joanna Michalczyk

Robert Roguski, członek Zarządu Powiatu Wołomińskiego i dyrektor szpitala Grzegorz Krycki wręczyli dzieciom pluszowe upominki 

Burmistrz Tłuszcza Beata Krystyna Skulimowska z laureatka-
mi konkursu
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AKTYWNE LATOAKTYWNE LATO
20242024

I TYDZIEŃ: 1.07-5.07I TYDZIEŃ: 1.07-5.07
II TYDZIEŃ: 8.07-12.07II TYDZIEŃ: 8.07-12.07
III TYDZIEŃ: 15.07-19.07III TYDZIEŃ: 15.07-19.07

PÓŁKOLONIEPÓŁKOLONIE

nauka pływania i animacje na basenie 
kino, kręgielnia
gry i zabawy edukacyjne 
park trampolin 
uniwersjada sportowa 
gry planszowe, kalambury i konkursy 
zajęcia artystyczne 
wycieczka wyjazdowa
zabawy terenowe (przenikanie)
obiad i podwieczorek w cenie

W PROGRAMIE:W PROGRAMIE:

TERMINY:TERMINY:

ZAPISY:ZAPISY:

KOSZTKOSZT   
800 ZŁ800 ZŁ

OPIEKAOPIEKA   
NAD DZIEĆMINAD DZIEĆMI   

PON.-PT.PON.-PT.
  W GODZ.W GODZ.   
8.00-16.008.00-16.00

od 3 czerwca w naszym BOK, osobiście 
lub telefonicznie 

(22) 295 51 21(22) 295 51 21
WEWN. 1WEWN. 1

Od dnia 3 czerwca 2024 
roku, wykonawca przebudo-
wy ul. Fieldorfa w gm. Wo-
łomin wprowadził czasową 
organizację ruchu na czas re-
alizacji inwestycji. 

Wyłączone z użytkowa-

nia zostały odcinki drogi: od 
ul. 1 maja (DW nr 634) do 
skrzyżowania z ul. Sporto-
wą/Lipińską oraz od skrzy-
żowania ul. Sportowej/Li-
pińskiej do ronda im. Jana 
Pawła II. 

Skrzyżowanie z ul. Spor-
tową/Lipińską pozostaje 
przejezdne. Wykonawca za-
pewni dojazd do posesji dla 
mieszkańców oraz punktów 
usługowych.

Zmiana organizacji 
ruchu w Wołominie
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PRACA

BUDOWLANE

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214

GEODETA PEŁEN ZAKRES 
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ
NA STANOWISKO
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

STUDNIE
Przemysław Wieczorek

tel. 510 388 204

• Wycinka drzew, czyszczenie dzia-
łek, koszenie traw, zarośli, mulczer 
tel. 500 351 199

Usługi remontowe: malowanie, 
hydraulika, elektryka, terakota itp. 

Tel. 606 826 224

Do wynajęcia 
lokale handlowo usługowe 

w centrum Wołomina 
ul. Kościelna.

- Parter 90 m kw. możliwość 
podziału na 45 i 45 m kw.,

- Parter 135  m kw.,
- Piętro 135  m kw.,
- Piętro  325 m kw. możliwość 

podziału na 90 m kw. i 236 m 
kw. open spece.

Wszystkie lokale są wykończone 
i dostępne od ręki. Posiadają 
duże witryny od ul. Kościelnej, 
media:  ogrzewanie miejskie, ener-
gia, wod-kan, internet, alarm. 
Wszystkie lokale są połączone 
klatką schodową, wspólne wej-
ście od ul. Kościelnej, możliwość 
wynajęcia całości.

Tel. 606-678-816 

USŁUGI

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

• Zatrudnię kierowcę i piekarza w pie-
karni Żytnia. Tel. (29) 757 80 09,  
601 949 041

• Zatrudnię brukarzy i  pomocników. 
Tel. 512 289 277

• Mycie okien, sprzątanie. Solidnie. 
Tel. 786 989 148

Cukiernia Banasiak
zaprasza do zakupu ciast domowych
sklepy hurtownie, restauracje, 
kawiarnie, sale weselne i inne

tel. 502 617 823, 508 142 375

• Kwatery: pokoje 2-osobowe, 
800 zł/osoba. Tel. 601 350 289

• Agent Nieruchomości Robert 
Zieliński. Profesjonalne pośred-
nictwo kupna-sprzedaży działek, 
nieruchomości gruntowych, 
domów, mieszkań 692405609 

• Kupię ziemię rolną lub siedlisko, 
tel: 727-999-900

• Do wynajęcia mieszkanie wy-
kończone w centrum Wołomina 
możliwość adaptacji na biuro lub 
kancelarię 190 m kw, 2 piętro. 
Tel. 606-678-816

• Do wynajęcia lub zakupu dom 
piętrowy z podpiwniczeniem   
w miejscowości Wołomin Lipiny 
Nowe, pow. 160 m kw, garaż 
na 3 samochody, 3 łazienki, 
2 kuchnie, 5 pokoi, duży ogród.
Tel. 606-678-816

SKUP, SPRZEDAŻ

NIERUCHOMOŚCI

STUDNIE Paweł Folman
Tłuszcz – ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

K. W. RASIŃSCY

Wyrób i sprzedaż pieczywa, 
wyrobów cukierniczych i tortów 

na każdą okazję
KUPISZ U NASKUPISZ U NAS

POZNASZ SMAK DOBREGO PIECZYWAPOZNASZ SMAK DOBREGO PIECZYWA
05-252 Dąbrówka, ul. Kościelna 24

tel./fax (29) 75 78 009 

BURMISTRZ TŁUSZCZA                             Tłuszcz, dnia 28 maja 2024 r.  
WU.6720.1.2024.NJ

OBWIESZCZENIE
o przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego gminy

Na podstawie art. 13i ust. 3  pkt 1 w zw. z art. 8h ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2023 r., poz. 977 ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Miejską w Tłuszczu uchwały nr XXV.519.2024 r. z dnia 
19 marca 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Tłuszcz. 

Zainteresowani mogą składać wnioski do wyżej wymienionego planu ogólnego gminy. Wnioski należy składać za pomocą „FORMULARZA 
PISMA DOTYCZĄCEGO AKTU PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO” w terminie do dnia 12 lipca 2024 r.

Formularz dostępny jest w siedzibie Urzędu Miejskiego w Tłuszczu w Biurze Obsługi Interesanta (ul. Warszawska 10, 05-240 Tłuszcz, 
parter) oraz zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Tłuszczu w zakładce: Prawo Miejscowe → Plan ogólny 

Wnioski można składać w formie:
•	 papierowej – osobiści w BOI lub listownie na adres Urzędu Miejskiego w Tłuszczu (ul. Warszawska 10, 05-240 Tłuszcz)
•	 elektronicznej na adres elektronicznej skrzynki podawczej ePUAP: /v360npox31/skrytka

Wniosek musi zawierać  imię i nazwisko albo nazwę oraz adres zamieszkania albo siedziby oraz adres poczty elektronicznej (o ile taki 
posiada) wnioskodawcy, a także wskazanie, czy wnioskodawca jest właścicielem lub użytkownikiem wieczystym nieruchomości objętej 
wnioskiem. Wnioskodawca może także podać dodatkowe dane do kontaktu takie jak: adres do korespondencji lub numer telefonu.

Na podstawie art. 61 § 5 k.p.a. zgodnie z art. 13 ust. 1. i ust. 2. Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 
27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu 
takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (dalej. RODO) informujemy, co następuje:
−	 Administratorem danych osobowych jest Gmina Tłuszcz – Urząd Miejski w Tłuszczu z siedzibą przy ul. Warszawskiej 10, 05-240 Tłuszcz, 

e-mail: urzad@tluszcz.pl. Kontakt do inspektora ochrony danych osobowych: iod.tluszcz@edukompetencje.pl
−	 Dane osobowe są przetwarzane w celu wskazanym w art. 6 ust. 1 lit. c RODO (wypełnienia obowiązków wynikających z przepisów 

prawa), tj. rozpatrzenie niniejszego wniosku.
−	 Dane osobowe udostępnia się podmiotom uprawnionym na podstawie przepisów prawa. Dostęp do danych w strukturze organizacyjnej 

Urzędu Miejskiego w Tłuszczu mają wyłącznie upoważnieni pracownicy i tylko w zakresie niezbędnym do realizacji obowiązków 
zawodowych. 

−	 Dane będą przechowywane przez okres niezbędny do realizacji wynikających z przepisów prawa celów archiwizacji zgodnie z ustawą 
z dnia 14 lipca 1983 r. o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach (Dz. U. z 2020 r., poz. 164).

Informujemy o przysługującym prawie do dostępu do treści podanych danych osobowych i ich poprawiania za pośrednictwem Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu oraz prawie do wniesienia skargi dotyczącej przetwarzania danych osobowych do organu nadzorczego, którym jest 
Prezes Urzędu Ochrony Danych Osobowych w Warszawie.
         Burmistrz Tłuszcza
        Beata Skulimowska

Zamów reklamę
w Mojej Gazecie 
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Na fb Starostwa Powiato-
wego w Wołominie znalazł się 
wymowny wpis władz powiatu 
i organizatorów: „Wasza ener-
gia, wsparcie i radość sprawiły, 
że to popołudnie było napraw-
dę wyjątkowe. Dziękujemy każ-
demu z Was za przybycie i za 
to, że byliście częścią tego nieza-
pomnianego wydarzenia. Naj-
lepsze momenty: Wasze głośne 
śpiewanie razem z nami. Nieza-
pomniane solówki i owacje na 
stojąco. Fantastyczna atmosfera 
i wspaniała publiczność. 

Podzielcie się swoimi zdję-
ciami i filmikami! 

Chcielibyśmy zobaczyć 
Piknik z Waszej perspekty-
wy! Oznaczajcie nas na swo-
ich zdjęciach i filmikach oraz 
używajcie hashtagu [#powiato-
wamajówka], abyśmy mogli je 
znaleźć i udostępnić.

Już nie możemy się docze-
kać, żeby zobaczyć Was na ko-
lejnych koncertach. Śledźcie 
nasz profil, żeby być na bieżą-
co z przyszłymi wydarzeniami 
i nowościami.

Jeszcze raz dziękujemy i do 
zobaczenia wkrótce!”

Koncerty zaproszonych ar-
tystów spotkały się z rewela-
cyjnym odbiorem. Tego dnia 
przed publicznością wystąpi-
li m.in.: Anna Bystroń-Jajkie-
wicz z programem: „Kochaj 
mnie życie” Małgorzata Sza-

rek i Marcin Staszek, La Vio-
la, Markus P. Gwiazdą wieczo-
ru była Daria Marx. Odbył się 
również pokaz iluzji w wyko-
naniu Franka Jodłowskiego.

Zaprezentowały się rów-
nież wyjątkowo utalentowa-
ne członkinie Kół Gospodyń 
Wiejskich z Postolisk i Jaźwia. 

Na uczestników czeka-
ły niesamowite atrakcje m.in: 
szczudlarze, dmuchańce, zjeż-
dżalnie, malowanie twarzy, 
brokatowe tatuaże, gry i zaba-
wy dla dzieci, mega bańki, fo-
tobudka, bezpłatna wata cu-
krowa i popcorn, foodtrucki i 
grill, lody rzemieślnicze.

Przyciągały barwne i peł-
ne najlepszych smaków sto-
iska kół gospodyń wiejskich z 
ich wyrobami. Najlepsze sma-
ki powiatu wołomińskiego za-
prezentowały: Helenowskie 
Koło Gospodyń Wiejskich, 
Koło Gospodyń Wiejskich w 
Szymanówku, Koło Gospodyń 
Wiejskich w Woli Cygowskiej, 
Koło Gospodyń Wiejskich 
Letniska Jadów ,,Same Swoje’’, 
KGW Leśniczanki z Leśniako-
wizny, Koło Gospodyń Wiej-
skich w Krzywicy, Koło Go-
spodyń Wiejskich w Jasieni-
cy „Jamajka”, Koło Gospodyń 
Wiejskich w Chrzęsnem, KGW 
„Kozłowianki”.

Do zobaczenia za rok!
Jadwiga Powała

Piknik pełen rozrywek i dobrego humoru
Powiatowy piknik 25 maja na terenie Pałacu w Chrzęsnem upłynął pod znakiem niesamowitej zabawy. 


